
Generalforsamling Diramo 2022
Generalforsamling blev afholdt i Hafnia-hallen.

Deltagere: Bo Brandt, John Harting Nielsen, Birgitte Lyck Holm, Linda Soleil, Ayhan Soleil, Nina Toft, Dorthe 
Jørgensen, Lise Schøning, Heidi Frederiksen og Steen Ulrik Ipsen.

Dagsorden
1. Valg af dirigent

2. Godkendelse af dagsordenen

3. Valg af referent

4. Bestyrelsens beretning

5. Forelæggelse og godkendelse af revideret regnskab

6. Indkomne forslag

7. Drøftelse af foreningens fremtidige virke

8. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent

9. Valg af bestyrelse

 Valg af formand

 Valg af kasserer

 Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer

10. Valg af revisor

11. Valg udvalgsposter

12. Eventuelt

Ad 1 Valg af dirigent
Bo Brandt blev valgt

Ad. 2 Godkendelse af dagsorden
Godkendt

Ad. 3 Valg af referent
John Harting Nielsen blev valgt.

Ad. 4 Bestyrelses beretning
Formanden Bo Brandt fremlagde mundtligt beretning. Beretningen blev godkendt.

Ad. 5 Forelæggelse og godkendelse af revideret regnskab
Kassereren John Harting Nielsen fremlagde regnskabet og dirigenten konstaterede at regnskabet blev 
godkendt.

Ad. 6 Indkomne forslag
Bestyrelsen fremsatte et ændringsforslag om en udvidelse af bestyrelsen på 1 person. Linda Soleil foreslog, 
at det samtidigt anføres, at formandens stemme var udslagsgivende. Begge forslag blev vedtaget.



Det blev vedtaget, at den midlertidige bestemmelse om ændring af regnskabsåret blev fjernet. 

Ad. 7 Drøftelse af foreningens fremtidige virke 
Antal medlemmer blev drøftet. 

Birgit Holm foreslog, at hjemmesiden skulle opdateres med information om, at Diramo ikke har en træner. 

John Harting NIelsen pegede på, at mandagstræning kl. 20 giver problemer i forhold fil samarbejdet med 

Pan. Problemet består i, at Pan i modsætning til Diramo ikke sætter begrænsninger på deltagerantallet til 

deres træning. 

Træning om forn-Hddagen på hverdage Hafnia Hallen blev drøftet som en mulighed. 

Ad. 8 Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 
Dirigenten konstaterede at der var tilslutning til et uændret årligt kontingent på 300 kr. 

Budgettet blev godkendt. 

Ad. 9 Valg af bestyrelse 
1. Valg at formand 

Bo Brandt blev valgt. 

2. Valg af kasserer 

o John Harting Nielsen blev valgt 

3. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 
c Niels Bjørnstrup, 

Michael Nguyen og 

Ergit Lyck Holm blev genvalgt. 

o Dorthe Jørgensen blev nyvalgt. 

Ad. 10 Valg af revisor 
Kirsten Kamp blev genvalgt. 

Ad. 11 Valg til udvalgsposter 
Det overvejes fortsat om fast gulv på et tidspunkt skal deltage i turneringer med DGI. 

Festudvalget består af Lise, G:na og Linda. 

Ad. 12 Eventuelt 
Udendørs starter 25/4 i Ryparken og 1/5 ved Hafnia-hallen. Der bliver opført en boblehal ved Hafnia-hallen 

fil efteråret. 

12/4 2022 John Harting Nielsen 

Bo Brandt 

Formand, dirigent 


